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Moció a tots els ajuntaments
per reclamar vegueria pròpia

L’assemblea territorial de l’Alt
Penedès de la plataforma per una
Vegueria Pròpia ha entrat en els
registres dels ajuntaments de la
comarca una moció perquè  les
corporacions s’adhereixin a la
Plataforma i defensin una
Vegueria Pròpia per a l’Anoia, el
Garraf i l’Alt i Baix Penedès.

En la moció s’assenyala que la
recuperació d’una vegueria pròpia
comportaria avantatges molt
importants per als ciutadans.
Consideren que refermaria “la
nostra capacitat de decisió a l’hora
de definir les grans línies estratègi-
ques del nostre territori”, que, per
la situació geogràfica que té,
“pateix les pressions metropolita-
nes”. També entèn que permetria
gestionar millor els serveis públics
i les infraestructures, així com l’ús
dels recursos públics en general,
en apropar la gestió a la ciutada-
nia.

En la moció també s’indica que

La plaça Pau Casals de l’Espirall presenta habitualment aquest aspecte d’aparcament improvisat. Foto: 7dies.net

La Plataforma per una Vegueria Pròpia insta a les corporacions locals a que
es pronunciïn

Volen aparcament subterrani a la plaça
Pau Casals

El grup municipal del Partit
Popular ha reclamat que
l’Ajuntament de Vilafranca no
descarti la possibilitat de fer un
aparcament subterrani a la plaça
Pau Casals, al barri de l’Espirall.
Segons ha explicat el regidor
Josep Ramon Sogas, l’Ajunta-
ment, després d’estudiar-ho a
través de dos estudis, ha decidit
descartar aquesta opció. Josep
Ramon reclamava que abans de
prendre la decisió s’obrís un pro-
cés de participació perquè els
veïns puguessin conèixer el pro-
jecte i decidir la seva viabilitat.
Per a fer-ho, el regidor del PP
entenia que es podrien utilitzar
instruments com el butlletí
municipal.

Josep Ramon Sogas ha assen-
yalat que un dels motius pels
quals els veïns consultats per

El PP reclama a l’Equip de Govern no descartar
l’opció en aquesta plaça de l’Espirall 

l’Ajuntament haurien mostrat
reticències a l’aparcament subte-
rrani és que la plaça de pàrquing
es tindria en règim de cessió d’ús
i no en propietat.

D’altra banda, el regidor del
Partit Popular ha reclamat que
s’incrementin les facilitats per
tal que es puguin instal·lar
ascensors en els habitatges
d’Adigsa, concentrats també al
barri de l’Espirall en places com
la Dr. Bonet o la mateixa Pau
Casals. Pel PP, caldria que la
Generalitat avancés les ajudes i
les descomptés en cas que des-
prés el propietari decidís vendre
l’habitatge.

Josep Ramon Sogas entenia
que amb mesures com aquestes
s’evitaria que el barri de
l’Espirall no es degradés i acabés
convertint-se en un gueto. ////

la vegueria pròpia donaria “força i
sobirania a l’hora de participar en
les decisions de futur del país, en
disposar d’una veu pròpia”. Un
altre dels arguments assenyalats és
que “reforçaria els llaços socials i
culturals que han anat forjant la
nostra identitat, contribuint a una
millor qualitat de vida”.

La moció, que també ha estat

traslladada al Consell Comarcal i
al Consell d’Alcaldes, demana
que s’insti al Govern de la
Generalitat i al Parlament de
Catalunya a crear una vegueria
pròpia per a les comarques de
l’Anoia, l’Alt Penedès, el Baix
Penedès i el Garraf en el marc de
la nova organització territorial que
es planteja. ////

Hil presenta la seva
renúncia com a
regidor d’Olèrdola

Josep Hil va presentar for-
malment la seva renúncia com a
regidor de l’Ajuntament
d’Olèrdola dimecres passat. El
fins ara regidor de serveis muni-
cipals i esports ha explicat que la
renúncia al càrrec era motivada
per “greus problemes familiars”
i en contra de la seva voluntat.
Hil ha agraït la col·laboració i
suport rebut per part dels seus
companys de l’equip de govern
així com dels treballadors de
l’Ajuntament. L’exregidor ha
lamentat haver-se vist obligat a
deixar una tasca que havia assu-
mit amb il·lusió.

Josep Hil era regidor de
l’Ajuntament d’Olèrdola des del
ple del mes de febrer. Va prendre
possessió després de la renúncia

Josep Hil s’ha vist obligat a deixar el càrrec per 
problemes familiars greus. Míriam Ribas entrarà
en el seu lloc

presentada, per motius estricta-
ment professionals, per Josep
Mata.

L’alcalde d’Olèrdola, Josep
Tort, ha agraït la contribució feta
per Hil al treball del govern
municipal i ha garantit que la
seva tasca d’introduir eficiència
en els serveis interns de
l’Ajuntament tindrà continuïtat.
Tort ha avançat que serà Míriam
Ribas la persona que entrarà al
consistori en substitució de
Josep Hil. Ribas formava part de
la candidatura d’Alternativa per
Olèrdola, guanyadora de les
eleccions municipals, i és molt
coneguda al municipi per la seva
vinculació amb activitats juve-
nils, el Casal d’Estiu i el carna-
val. ////

Els membres de Vegueria Pròpia a l’estand de les passades fires. Foto: 7dies.net
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